
Cross sektionsmöte
Protokoll 2023-02-07

Mötets öppnande
Magnus Carnerud

Val av sekreterare
Fredrik Bengtsson

Godkännande av dagordning
Enligt utlämnat förslag

Genomgång av Protokoll från
Månadsprotokollen ligger nu på hemsidan under dokument!

Ekonomin
Det har har inte varit några större ekonomiska händelser under senaste månaden.

Styrelsen informerar
-

Träningsledarlistan
Vi öppnar upp från påsk och framåt, även tisdagar. Öppna upp träningsledare-kalendern så att
man kan anmäla sig.

Fredag, lördag och söndag siktar vi på att ha öppet i Påsk.

Vi skriver ut notis att man kan anmäla sig som träningsledare. Nämn att det är preliminärt.

Tävlingar
Vi skall anmäla tävling till Svemo så snart som möjligt trots att vi inte har en besiktad bana.

Camilla har tittat på hur vi skall planera säsongens tävlingar på ett bättre sätt och kommit med
följande förslag.

Tävlingsmöten måste planeras in i god tid innan möten. Förslag på detta
Möte 1 - 6 veckor innan tävlingen
Möte 2 -  2 veckor innan tävling. Då fattas ett beslut att tävlingen skall genomföras.

Vi måste generellt hantera tävlingarna mera professionellt och vara flera personer som hjälps åt
med tydliga uppgifter och riktlinjer.
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En tävlingsorganisation måste tas fram och den gruppen skall ansvara för att organisera
tävlingarna. Uppskattningsvis behöver gruppen bestå av upp till 5 personer.
Vi behöver få in personer som inte tidigare varit med och organiserat tävlingarna för att på så sätt
överföra kunskap och erfarenhet till flera personer.

Gruppen behöver minst bestå av tävlingsledare och representant från bangruppen.
Förslag på deltagare:

● Fredrik Gahm

● Martin Larsson

● Camilla Hofvander

Cross sektionens verksamhet. Vad har hänt och vad är på gång
-

Stora och lilla bangruppen.
Vi behöver få ut information på hemsidan att vi söker personer som kan tänka sig att vara med i
bangruppen.

Vi behöver få fart på bangruppen för lilla banan då underhållet varit dåligt där under längre tid.

Banorna
Banan är ej godkänd men besiktning är påbörjad sedan i höstas. Dröjsmålet beror på att det
råder tveksamhet från SVEMOs håll hur utformningen av flaggposterna skall vara utformade och vi
inväntar deras ståndpunkt i frågan. Det kan bli så att IBC tankarna inte får användas i
flaggposterna.

Bevattningen behöver fixas på lilla banan. Alléskolan kontaktas för att få hjälp att gräva ner en
slang.

Maskiner
Vattentunnans kraftöverföringsaxel måste rätas då den blivit böjd.

Lilla harven behöver underhållas.

Harven behöver kompletteras med nya slitstål och ev. Behöver några pinnar bytas ut.

Lokaler o området runt banorna.
Stora garaget skall städas ur. Byggnaden behöver väggplåt behöver bytas ut och kan
förhoppningsvis genomföras under sommaren.

Cross skolan.
Det har varit problem att göra intresseanmälan på hemsidan , det är dock åtgärdat. Det är öppet
för alla men man måste vara medlem i föreningen och det innebär familjemedlemskap för barn
och ungdomar.
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Arbetet med att sätta en organisation för årets crosskola är påbörjat.

Ungdoms och Juniorträning
-

S/E/Serien
-

Motion
-

Övriga frågor.
Crosströjor för serielaget efterfrågas av serielagsansvarig då de nu är slut?
Det är en fråga för huvudstyrelsen som ännu ej är behandlad.

Vilka skall deltaga på Svemo Västras årsmöte den 18:e Februari?
Fredrik Gahm deltar och vi skulle önska att ytterligare en person följer med.

Nästa Cross sektionsmöte
7:e Mars Klockan 18:00 i Cross stugan

Mötet avslutas

Vid protokollet

Fre���k B���t��on
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